

EU-Konformitätserklärung / EU Declaration of Conformity

Document-No. / Month-Year: 63110 / 07-2024

Hersteller / Manufacturer: Loewe Technology GmbH
Handelsname / Trade mark: LOEWE.

Adresse / Address: Industriestrasse 11, 96317 Kronach, Germany

Produkt: Espresso Siebträger Maschine mit Mahlwerk und Milchschaumer
Product: Espresso portafilter machine with grinder and milk frother

Produktbezeichnung / Product designation: aura.pure / Art. No. 63110x00 (x = colour variant)
Software Version / Software version: V1.0 or higher

Wir erklären in alleiniger Verantwortung, dass das bezeichnete Produkt mit den Vorschriften der folgenden Richtlinien übereinstimmt:
We declare under our sole responsibility that the designated product conforms to the provisions of the following European directives:

2014/35/EU (LVD)

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt.

Directive of the European parliament and of the council on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits.

2014/30/EU (EMC)

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit.

Directive of the European parliament and of the council on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility.

2009/125/EC layed down by (EU) 2023/826

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 21. Oktober 2009 zur Schaffung eines Rahmens für die Festlegung von Anforderungen an die umweltgerechte Gestaltung energieverbrauchsrelevanter Produkte

Directive of the European Parliament and of the council establishing a framework for the setting of ecodesign requirements for energy-relating products

2011/65/EU (RoHS)

Richtlinie zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

Directive of the European Parliament and of the council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

Die Übereinstimmung mit den Vorschriften der Richtlinien wird nachgewiesen durch die vollständige Einhaltung folgender Normen:
The conformity of the designated product with the provisions of Directives is proved by full compliance with the following standards:

Safety & Health

☒ EN 60335-1	:2012 + A11:2014 + A13:2017 + A1:2019 + A14:2019 + A2:2019 + A15:2021 + A16:2023
☒ EN 60335-2-14	:2006 + A1:2008 + A11:2012 + A12:2016
☒ EN 60335-2-15	:2016 + A11:2018 + A1:2021 + A2:2021 + A12:2021
☒ EN 62233	:2008

Electromagnetic Compatibility

☒ EN IEC 55014-1	:2021	☒ EN IEC 55014-2	:2021
☒ EN IEC 61000-3-2	:2019 + A1 :2021	☒ EN 61000-3-3	:2013 + A1 :2019 + A2 :2021

Restriction of hazardous substances

☒ EN IEC 63000	:2018
--	-------

Eco Design & Energy

☒ EN 60661	:2014	☒ EN 50564	:2011
--	-------	--	-------

Regulations concerning materials in contact with foodstuff:

☒ German §31 LFGB (sonst. Bedarfsgegenstände)	☒ (EC) No 1935/2004
---	---

Loewe Technology GmbH,
Kronach, 28.06.2024

Rechtsverbindliche Unterschrift:
Legally binding signature



Monheim Michael
(Head of R&D)



Tomasz Wiertel
(Compliance Manager)